

港島區限時特惠加油

條款及細則：

- 1) 港島區限時特惠加油推廣 (「推廣」) 將於 2017 年 9 月 29 日至另行通知為止，晚上 10 時至翌日早上 6 時進行。於推廣期間，顧客以 Shell Bonus 咭 (黃色) 入汽油每升即減港幣\$2.4。
- 2) 此推廣只適用於 Shell 港島區油站，包括域多利道、鰂魚涌及電氣道油站。
- 3) 此推廣不可與印有「SPECIAL」字樣的 Shell Bonus 咭、紅色 Shell Bonus 咭、Shell 優惠咭、Shell 咭或其他優惠同時使用。
- 4) 此推廣不可與 Shell 入油優惠券同時使用。
- 5) 此推廣優惠不可兌換現金或其他產品。
- 6) 此推廣優惠之消費金額不會計算於任何 Shell 回贈計劃內。
- 7) 香港蠅殼有限公司保留一切最終決定權，並有權隨時更改此條款及細則而無須作事先通知。

Exclusive offer for HK Island customers

Terms & Conditions:

- 1) The Exclusive offer for HK Island customers ("the Promotion") will commence on 29 September 2017 until further notice. Shell Bonus Card (Yellow) Customer can enjoy HK\$2.4/L gasoline purchase discount from 10pm – 6am.
- 2) This offer is only applicable to Shell Victoria Road, Quarry Bay and Electric Road Stations.
- 3) This offer cannot be used in conjunction with Shell Bonus Card that is printed with "SPECIAL", red Shell Bonus Card, Shell Value Card, Shell Card, or any other offer.
- 4) This offer cannot be used together with Shell conditional fuels coupons.
- 5) This offer cannot be exchanged for cash or other products.
- 6) This offer will not be counted in any Shell rebate program.
- 7) Shell Hong Kong Limited reserves the right to the final decision in case of disputes, and reserves the right to amend these terms and conditions without prior notice.